
NPZ –briefhoofd concept 

Aan:Gemeente Zwolle
t.a.v. wethouder W.Dogger
via Miranka de Wilde
(Leefomgeving en Mobiliteit,
Afval, Grondstoffen en Dierenwelzijn)

Zwolle, 11 december 2019.

Onderwerp: vervolg-reactie op concept “Actualisering Beleidskader Dierenwelzijn”.

Geachte Wethouder,

Op 8 november 2019 zonden wij u onze reactie op het concept “Actualisering Beleidskader 
Dierenwelzijn”.
Op deze reactie werd ambtelijk  snel gereageerd en werd gevraagd om een overleg dienaangaande 
tussen een delegatie van het NatuurPlatformZwolle en de twee meest betrokken ambtenaren. 
Op woensdag 20 november j.l. heeft dit overleg plaatsgevonden met de heren Marco Kruizinga en 
Patrick van Trigt.

In dit overleg zijn onze opmerkingen in een open sfeer besproken. Onzerzijds hebben wij begrip 
getoond voor het feit, dat het erg moeilijk is voor zo’n brede doelgroep als de in het wild levende 
dieren een dierenwelzijnsbeleid te schrijven.  Heel veel verschillende aspecten en invalshoeken 
kunnen – en moeten eigenlijk – daarbij aan de orde komen.
Verschillende van de mogelijke items voor het beleid hebben wij in het gesprek de revue laten 
passeren.

Ambtelijk is aangegeven, dat het meer tijd vraagt om al die items en aspecten nu al in déze 
beleidsactualisering op te nemen. Hiervoor zou onder andere een samenwerking met en ook 
afstemming op het werk van medewerkers binnen de gemeente die met (hier even breed aangeduid) 
“ecologie” bezig zijn.
Wij onderkennen, dat het maken van een tamelijk breed omvattend Beleidskader voor in het wild 
levende dieren niet zo eenvoudig is en ook tijd kost.
Wij onderkennen tevens, dat het opstellen van een beleidskader voor huis-/gezelschapsdieren op dit 
moment ook erg belangrijk is en kunnen ons er in vinden dat dit nu de prioriteit krijgt.

In het ambtelijk overleg is wel afgesproken, dat een aantal van onze opmerkingen en/of 
aandachtsvelden alsnog – maar dan op bescheiden wijze – aangestipt zouden worden. Onlangs is ons 
daarvan een concept toegezonden.
Wij kunnen er mee akkoord gaan, dat daarmee op dít moment volstaan wordt.

Natuurlijk hopen wij wel, dat de “Actualisering Beleidskader Dierenwelzijn” geen statisch document 
is en dat dit document gaandeweg verbeteringen, aanscherpingen e.d. ondergaat, zodat  er wordt 
toegegroeid naar een Beleidskader waarin ook de in het wild levende dieren uiteindelijk een 
volwaardige plaats in nemen.

Het spreekt vanzelf, dat wij binnen de grenzen van onze mogelijkheden daar graag onze bijdrage aan 
willen leveren.



Hopende u hiermee op dit voldoende geïnformeerd te hebben,

met vriendelijke groet
namens het NatuurPlatformZwolle

Hans de Graad (voorzitter)


